

## **Bangkok dinamakan Bandar Percutian Jarak Jauh Terbaik di Dunia**

Bangkok dinamakan bandar percutian jarak jauh terbaik di dunia pada tahun 2017, menurut kajian yang dijalankan oleh Post Office Travel Money, yang menyusun data senarai bandar-bandar paling berpatutan untuk pelancong-pelancong British.

Jurucakap kerajaan Leftenan Jeneral Sansern Kaewkumnerd berkata, Perdana Menteri gembira dengan keputusan kaji selidik itu, yang turut disiarkan di laman web daripada Daily Mirror dan Telegraph.

Kaji selidik tersebut menunjukkan bahawa pengunjung yang datang ke Bangkok boleh menghabiskan jumlah wang yang paling rendah bagi perkhidmatan yang berkualiti untuk penginapan, makanan, pengangkutan, dan tarikan pelancong, berbanding dengan bandar-bandar di negara-negara lain. Purata jumlah perbelanjaan selama tiga hari di Bangkok kira-kira £ 317, atau 13,700 baht.

Perdana Menteri berkata, Kerajaan mempunyai dasar untuk merangsang pelancongan dan menggalakkan pelawat asing untuk tinggal lebih lama dan berbelanja lebih di Thailand untuk meningkatkan ekonomi negara. Ia juga mengeluarkan beberapa langkah untuk menggalakkan pelancongan. Langkah-langkah yang melibatkan, sebagai contoh, pengecualian yuran visa dan lanjutan visa tinggal lama untuk pelancong warga emas. Selain itu, Kerajaan memudahkan perjalanan pelancong dan menangani masalah eksploitasi dalam perjalanan dan pelancongan.

Menurut beberapa kajian pelancongan antarabangsa, Bangkok disenaraikan salah satu destinasi yang paling popular di dunia. Bandar ini mempunyai pelbagai tarikan, dari tapak budaya dan sejarah, sehingga pusat membeli-belah dengan deretan kedai-kedai yang tidak terkira banyaknya menjual pelbagai pilihan barang pada harga yang menakjubkan.

Bangkok dinamakan bandar terbaik di dunia untuk makanan jalanan oleh rangkaian berita antarabangsa CNN. Bangkok berada dalam senarai "Bandar Terbaik Dunia" yang dibuat oleh majalah Travel and Leisure yang berpusat di AS selama 20 tahun. Bandar ini juga tetap menjadi destinasi yang paling banyak dikunjungi di Asia Pasifik, dari segi jumlah pengunjung, menurut Indeks Destinasi Mastercard Asia-Pasifik 2017.

Istana Besar di Bangkok disenaraikan antara 50 tarikan pelancong yang paling kerap dilawati di dunia, menurut majalah pelancongan terkemuka, Travel + Leisure. Berdasarkan jumlah pintu masuk, Istana Besar menarik lapan juta pengunjung setahun.

- Berita diterbitkan: 20 Ogos 2017